
1/1

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

29. august 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 452

Vil ministeren redegøre for, hvorfor mindstemålene for enkelte arter er blevet 

ophævet, herunder oplyse hvilken effekt, der ønskes opnået herved?

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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